
SAAREMAA VALLAVALITSUS 

Orissaare Gümnaasiumi hoolekogu koosoleku protokoll nr 55 

Aeg ja koht: 16.01.24, Orissaare Gümnaasium 3klassi koduklass 

Algus 18:30, lõpp 20:40 

Juhatas: Regina Suik 

Protokollis: Eve Aasa 

Võtsid osa: Regina Suik, Kerli Teesalu, Karin Koppel, Tiina Kand, Eve Aasa, Koit Kelder, 

Jaak Nõgu, Katrin Lember (Teams) 

Külaline: Marjana Prii (Teams) 

Puudus: Õilme Salumäe, Roland Siig (õpilasesinduse liige ei saanud kutset) 

Päevakord:  

1. Streik ja õppekorraldus 

2. Jaanika Tiitsoni väljaütlemine- gümnaasium 

3. Kooli kodukorra muutmine 

4. Hoolekogu koosseis ja tegevuskava 

 

1. Streik ja õppekorraldus.  

Marjana annab ülevaate toimuvast. Õpetajatele toimub ka nädala lõpus koosolek, kus saab 

esitada küsimusi seoses streigiga. 

Regina küsis: Kas lapsed võivad koolimajja tulla?  

Keelatud ei ole. 

2. Jaanika Tiitsoni väljaütlemine- gümnaasium. 

Nii Õilme, kui ka Regina uurivad öeldu tagamaid. Jaanika Tiitson tundis, et kogukond oli 

Orissaare koosolekul valla vastu meelestatud. Valla poolt tuli ettepanek, et valla esindus 

tuleb kohuma Noortelinnakuga. Rohkem peame ise jälgima, kuidas me koolist räägime ja 

kuidas me gümnaasiumit turundame. Kogu selle teemaga on vaja koguaeg tegeleda ja 

sellele peab rohkem tähelepanu pöörama.  



Koit Kelder: Gümnaasiumil on laiem mõju, mitte ainult noortele vaid ka kogukonnale 

laiemalt. Meil peab olema valmisolek avatud suhtlemiseks ja koostööks. 

Jaak Nõgu: Ida-Saaremaa on kokku üks piirkond ja Orissaare on justkui selle keskus. Vaja 

on, et erinevad piirkonnad saavad kokku ja hakkavad tegutsema ühise eesmärgi nimel.  

Regina Suik: LinnakuPäev, kuhu on oodatud linnast valla esindus ja Ida-Saaremaa 

piirkonnad.  

Eve Aasa: Noortelinnakut mainiti 10 aastat tagasi, kui valmis noortekeskuse maja. 

Koit Kelder: linnak võiks olla kui piirkonna siduja. Suunata tegevused tulevikku ja 

mõjutada nooremaid inimesi ja nende vanemaid. Kusjuures info liikumine kooli poolt on 

läinud aastatega palju paremaks.  

Regina Suik: Ettepanek, et saavad kokku Orissaare Noortelinnaku osapooled ja kohalikud 

elanikud, et uurida, mis on meie enda ideed ja mõtted selle teema osas.  

Jaak Nõgu: Kirjutada artikkel lehte, mis hoiab meid pildil. Kindlasti ka kaasata 

osavallakogusid, et siduda piirkondi ja leida ühiseid teemasid. 

 

3. Kooli kodukorra muutmine. 

Marjana selgitas, et muutunud on kooli kodukord ja selle juurde kuuluv riietuse ja 

koolivormi nõuded. Hoolekogu peab kodukorra kinnitama. 

Regina Suik: tutvuda kodukorraga ja anda tagasiside 23.01. Kui vastuväiteid ei ole siis on 

kodukord vastu võetud.  

4. Hoolekogu koosseis ja tegevuskava. 

Katrin Lember pakkus välja, et hoolekogus võiks olla esindaja igast klassist. Selliselt liiguks 

ka oluline info kiiremini ning paraneks ka üldine kaasatus. Teha juhtkonnale vastav 

arupäring. 

Kui tihti peaks saama kokku hoolekogu? Kokku võiks saada 5x õppeaasta jooksul, lisaks 

ka augustis enne õppeaasta algust. Tihedamalt kokku saades jõuaks aruteludesse rohkem 

aktuaalseid ja jooksvaid teemasid.  

Hoolekogu esindajad, üle Saaremaa, saavad kokku regulaarselt.  



Üheks pikemaks aruteluks oli noorte tervisliku ja teadliku toitumise teema. Üldkoosolekule või 

teemapäevale kutsuda rääkima spetsialist.  

Koolitoidu osas on ettepanekud kokku pandud ja need esitatakse õpilasesinduse poolt 

direktorile.  

Kokku kutsuda Ida-Saaremaa koolide hoolekogud, luua korralik päevakava ja korraldada 

ühistegevused ning anda võimalus omavahel kogemusi jagada. Koostöö võimaluste loomine ja 

nende algatamine.  

Järgmine koosolek 19.03.24, kell 18:00, asukoht täpsustamisel. 

OTSUSTATI: 

1. Hoolekogu liikmed annavad tagasiside kodukorrale, tähtajaks 23.01.24. 

2. Hoolekogu saab kokku 5+1 korda õppeaastas. 

3. Korraldatakse üritus toidu ja toitumise teemal, koostöös Noortelinnakuga. 

4. Kirjutada artikkel. 

5. Kutsutakse kokku Noortelinnaku meeskond. 

 

 

 

Koosoleku juhataja       Protokollis 

Regina Suik        Eve Aasa 


